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Udvalget for Forskning, Innovation og Videregående Uddannelser
Folketinget
Christiansborg
1240 København K

I brev af 12. september 2012 har udvalget efter ønske fra Rosa Lund (EL) stillet 
mig følgende spørgsmål:

Spørgsmål nr.218 (Alm. del)

I relation til regeringens finanslovsforslag for 2013 om ’HF Søfart’ bedes 
ministeren redegøre for årsagen bag de foreslåede kvoter for optaget på HF-søfart.

Svar

På forslag til finanslov for 2013 er det maksimale optag på HF-
Søfartsuddannelsenfastholdt som i finanslov 2012. Niveauet blev fastlagt i 2004 i 
et forlig om en ny maritim uddannelses- og skolestruktur.

Jeg har taget initiativ til en evaluering af HF-Søfartsuddannelseni dialog med 
udbyderne. Danmarks Evalueringsinstitut gennemfører i øjeblikket evalueringen 
med henblik på, at HF-søfartsuddannelsen kan forbedres, så flere færdiggør 
uddannelsen og fortsætter på en videregående uddannelse. Den fremtidige kvote 
for antallet af studiepladser på HF-søfart vil blive vurderet på baggrund af 
evalueringen, der forventes færdiggjort ved udgangen af 2012.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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